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ZÁPISNICA 

 zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tovarnom pre 
volebné obdobie 2022 – 2026 konaného dňa 08. augusta 2023 

(utorok) o 18:30 hod. v priestoroch rokovacej miestnosti 
obecného úradu. 

 
 

Návrh programu: 
 
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení zo 4. zasadnutia OZ  
5. Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023 
6. Rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 1/2023 zo dňa 1.8.2023 a č. 2/2023 zo dňa 

1.8.2023 
7. Kúpna zmluva uzatvorená v zmysle ust. § 588 a nasl. Občianskeho zákonníka medzi 

obcou Tovarné a vlastníkmi nehnuteľností parc. č. 669/60, 669/59, 669/49 v k. ú. 
Tovarné  za účelom  budúcej výstavby miestnej komunikácie  

8. Oboznámenie sa s výzvou na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok 
na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl, 

9. Návrh otváracích hodín prevádzky Gazda pub  
10. Odstraňovanie škôd po povodní v obci Tovarné  
11. Deň Tovarňanov – program a organizácia podujatia    
12. Rôzne  
13. Záver 

 
Prítomní: 
 
Starostka:   PaedDr. Kvetoslava Mižáková  
Poslanci: Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef 

Kožej, Ing. Miroslav Lukáč 
Hostia:  - - -  
Zapisovateľ:   Jana Dudová – ekonómka obce 
Kontrolór:  Mgr. Vladimír Jenčko 
 
Neprítomní:  - - -  
 
Ospravedlnení: Slavomír Duda, Martin Hric  
 
Bod programu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
 7. zasadnutie obecného zastupiteľstva začalo o 18:30 hod. v rokovacej miestnosti 
(sobášna miestnosť) s účasťou prítomných viď. vyššie a prezenčná listina. Zasadnutie 
otvorila starostka obce PaedDr. Kvetoslava Mižáková a privítala prítomných poslancov, 
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kontrolóra obce a zapisovateľku.  Starostka obce skonštatovala, že zasadnutie je 
uznášania schopné.  
 
Bod programu č. 2: Schválenie programu zasadnutia 
 
 Starostka uviedla, že návrh programu bol každému doručený v stanovenej lehote 
a aj zverejnený na úradnej tabuli. Poslanci boli vyzvaní k doplneniu alebo zmene návrhu 
programu. Starostka vyzvala poslancov k možnému doplneniu návrhu programu. Žiadny 
z poslancov nenavrhol zmenu programu, ani program nedoplnil. Starostka doplnila 
návrh programu za bodom 10 o bod 11 – Schválenie vyplatenia druhej časti dotácie pre 
TJ Družstevník Tovarné. OZ pristúpilo k schváleniu programu zasadnutia. 
 
OZ schvaľuje navrhovaný program zasadnutia podľa poradia a pozvánky: 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ schvaľuje doplnený program zasadnutia podľa poradia: 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Program: 
 

1.   Otvorenie zasadnutia  
2.   Schválenie programu zasadnutia 
3.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4.   Kontrola plnenia uznesení zo 4. zasadnutia OZ  
5.    Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023 
6.   Rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 1/2023 zo dňa 1.8.2023 a č. 2/2023 zo dňa  

1.8.2023 
7.   Kúpna zmluva uzatvorená v zmysle ust. § 588 a nasl. Občianskeho zákonníka medzi   

obcou Tovarné a vlastníkmi nehnuteľností parc. č. 669/60, 669/59, 669/49 v k. ú. 
Tovarné  za účelom  budúcej výstavby miestnej komunikácie  

8.   Oboznámenie sa s výzvou na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 
príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl, 

9. Návrh otváracích hodín prevádzky Gazda pub  
10. Odstraňovanie škôd po povodní v obci Tovarné 
11. Schválenie vyplatenia druhej časti pre TJ Družstevník Tovarné  
12. Deň Tovarňanov – program a organizácia podujatia    
13. Rôzne  
14. Záver 

 
 
Bod programu č. 3: Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
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Starostka obce a poslanci obecného zastupiteľstva pristúpili k voľbe návrhovej 

komisie a určeniu overovateľov zápisnice. Poslanci po dohode schválili pána poslanca  
Jozefa Kožeja a pána poslanca Miroslava Lukáča do návrhovej komisie a určili za 
overovateľov zápisnice pána poslanca Mgr. Ľubomíra Dudová a pána poslanca Tomáša 
Babinčáka. 
 
OZ  schvaľuje návrhovú komisiu a určuje overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 4: Kontrola plnenia uznesení zo 6. zasadnutia OZ                                            
                                         
 Starostka skonštatovala, že plnenie uznesení zreferuje kontrolór obce.  
 
Slova sa ujal kontrolór obce, pre úplnosť zápisnice zároveň poskytol svoj materiál 
k tomuto bodu. 
 
K bodu programu č. 4.  - kontrola plnenia prijatých uznesení 

Hlavný kontrolór obce Mgr. Vladimír Jenčko prítomným oznámil nasledujúce 
plnenie prijatých uznesení od začiatku volebného obdobia: 

- 01/2022 – všetci menovaní boli ku dňu zloženia sľubu prihlásení do SP; 

- 07/2022 - schválené VZN bolo vyvesené na webovom sídle obce Tovarné dňa 

15.12.2022. Účinnosť nadobudlo 01.01.2023; 

- 08/2022 - schválené VZN bolo vyvesené na webovom sídle obce Tovarné dňa 

15.12.2022. Účinnosť nadobudlo 01.01.2023; 

- 09/2022 - schválené VZN bolo vyvesené na webovom sídle obce Tovarné dňa 
15.12.2022. Účinnosť nadobudlo 01.01.2023; 

- 10/2022 – občania obce zvolení za členov príslušných komisií boli prihlásení do SP; 

- 14/2022 – realizované, kontrola bez výhrad; 

- 15/2022 – úhrada bola realizovaná dňa 08.02.2023; 

- 20/2022 – v procese riešenia, geometrický plán bol vyhotovený ale musí byť doplnení 

ešte o 1 parcelu; 

- 21/2022 – zmluva podpísaná, prihlásenie do SP realizované; 

- 24/2022 – dodatok č. 2 k nájomnej zmluve je zverejnený na webovom sídle obce; 

- 25/2022 – všetci menované boli ku dňu zvolenia do príslušnej komisie prihlásení do SP; 

- 30/2023 – rozpočtové opatrenie bolo zrealizované; 

- 31/2023 - rozpočtové opatrenie bolo zrealizované; 

- 33/2023 – faktúra uhradená dňa 23.06.2023; 

- 34/2023 – proces stojí z dôvodu nedostatočnej dokumentácie ohľadom dátumu 

skolaudovania budovy. Zároveň bola výzva na podávanie žiadosti skrátená do 

31.07.2023. Čaká sa za novou výzvou; 

- 35/2023 – dodatky boli podpísané a zverejnení na webovom sídle; 

- 36/2023 – zmluvy boli podpísané a zverejnené na webovom sídle v časovom rozmedzí 
od 01.03.2023 do 13.03.2023; 

- 37/2023 – menované boli ku dňu zvolenia prihlásení do SP; 

- 40/2023 – faktúra bola uhradená dňa 23.06.2023; 

- 41/2023 – zmluva podpísaná, zverejnená na webovom sídle dňa 20.06.2023; 



 4 

- 42/2023 – dodatok podpísaný, zverejnený na webovom sídle dňa 26.04.2023; 

- 43/2023 – faktúra bola uhradená dňa 30.05.2023; 

- 45/2023 – zmluva zatiaľ nebola podpísaná, faktúra nevystavená; 

- 46/2023 – havarijný stav bol odstránený. Faktúra bola uhradená dňa 12.06.2023; 

- 47/2023 – žiadosti budú zakomponované v zmenách a doplnkoch č. 2; 

- 48/2023 – geometrický plán je vyhotovený. Na OZ č. 7 bude prejednaná prvá kúpna 
zmluva; 

- 49/2023 – obec sa nakoniec do projektu nezapojila; 

- 50/2023 – priestory veľkej sály KD boli sprístupnené za účelom jumpingu pre 
verejnosť; 

- 51/2023 – cenová ponuka bola prejednaná ale hľadá sa alternatívne riešenie danej 
problematiky; 

- 52/2023 - všetkým dotknutým bola zaslaná výzva; 

- 60/2023 – zmluva o uzavretí budúcej zmluva bola podpísaná a zverejnená na webovom 
sídle dňa 18.07.2023; 

- 61/2023 – dodatok k dnešnému dňu nie je podpísaný; 

- 62/2023 – rozpočtové opatrenie bolo zrealizované; 

- 63/2023 – stavba je odovzdaná; 

- 64/2023 – žiadosť bola podaná, čaká sa na vyhodnotenie; 
- 65/2023 – úhrada bola realizovaná dňa 23.06.2023. 

 
OZ berie na vedomie plnenie uznesení zo 6. zasadnutia. 
 
Bod programu č. 5:  Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023 
                                         

Starostka vyzvala poslancov, nech sa v prípade nejasnosti pýtajú ohľadom 
rozpočtu. 
 
Starostka: opýtala sa, či na futbalové šatne platíme elektrickú energiu zálohovo alebo 
skutočnú spotrebu. Konštatovala, že na zemný plyn máme vytvorenú v rozpočte 
dostatočnú rezervu, ale od novembra budeme obstarávať dodávku zemného plynu. 
Uviedla, že sa jej prihlásila firma, ktorá by za nás obstarala túto komoditu, ale chce 
percento z ušetrenej sumy. Pre našu obec to nie je výhodné.  
Ľ. Baník: v položke odmeny sú aj odmeny poslancov a kto určuje plat matrikára. 
Ekonómka: odpovedala, že v položke odmeny sú len odmeny zamestnancov, poslanci sa 
zaradzujú pod položku 637026 a plat určuje a hradí Ministerstvo vnútra SR. Obec na plat 
matrikára nedopláca, je to výlučne z finančných prostriedkov štátu, výška ktorých je  
prideľovaná na základe výkonov matrikára. Poskytnutie podlieha následne vyúčtovaniu. 
 
OZ berie na vedomie plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023. 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 6: Rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 1/2023 zo dňa 1.8.2023 a č. 
2/2023 zo dňa  1.8.2023 
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 Starostka vyzvala k otázkam. Poslanci otázky nemali a tak pristúpili k schváleniu 
RO. 
 
OZ  schvaľuje  rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 1/2023 zo dňa 01.08.2023 a č. 2/2023 
zo dňa 01.08.2023 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
Bod programu č. 7:  Kúpna zmluva uzatvorená v zmysle ust. § 588 a nasl. Občianskeho 
zákonníka medzi   obcou Tovarné a vlastníkmi nehnuteľností parc. č. 669/60, 669/59, 
669/49 v k. ú. Tovarné  za účelom  budúcej výstavby miestnej komunikácie  
 
 Starostka vysvetlila situáciu a uviedla, že oslovila všetkých vlastníkov ohľadom 
výstavby miestnej komunikácie. Navrhla stretnutie a všetci súhlasili. Uzhodli sa na 
odkúpení ohradených pozemkov. Cesta je na pozemku pani S. smerom k Húrke. Zároveň 
nie je známe ako sa k tomu postaví pani S. Projektant obci pripraví geometrický plán, ale 
my teraz musíme schváliť cenu za 1 m2. Uviedla prípadnú cenu napríklad 1,00 €. 
Poprosila o návrhy.   
 
Ľ. Baník: konštatoval, že bolo hovorené, že to darujú a teraz sa hovorí o 1,00 € za 1 m2. 
Bol prekvapený.  
Starostka: upresnila, že to bol len návrh. 
Ľ. Baník: uviedol, že to je cca 1 000,00 €. 
Starostka: konštatovala, že ponuka môže byť aj 0,10 €. 
Ľ. Baník: povedal, že si nemyslí, že rátajú s eurami, veď bude cesta slúžiť pre nich. 
T. Babinčák: uviedol, že aj s finančnou náhradou nerátali, tak schváliť menej ako 1,00 €. 
J. Kožej: povedal, že tamojší majitelia pozemkov, ich časom budú predávať ako stavebné 
pozemky.   
Starostka: je potrebné zohľadniť v cene právne služby, geometrický plán a iné výdavky, 
ktoré sú s tým spojené. 
Kontrolór: uviedol, že v obci Tovarné je cena za ornú pôdu 0,35 € za 1m2. 
Ľ. Baník: opýtal sa, že prečo nie 0,10 €. 
Starostka: pridržíme sa ceny ornej pôdy 0,35 €? Ak áno dávam hlasovať. 
 
OZ  schvaľuje kúpu nehnuteľného majetku do majetku Obce Tovarné  a to  kúpu troch 
novovytvorených  nehnuteľností  geometrickým plánom  vyhotoveným dňa 10.07.2023  
vyhotoviteľom: GP – 3 s.r.o., Jesenná 1, Prešov,  IČO: 36 449 792 pod č. 55/2023, 
autorizačne overeným  Ing. Františkom Haníkom, autorizovaným geodetom a kartografom 
dňa 11.07.2023 a úradne overeným Okresným úradom  Vranov nad Topľou, katastrálnym 
odborom  pod č. G1 - 419/2023  dňa 14.07.2023 a to: 
 
• novovytvorený  pozemok registra C KN parcelné číslo 669/91, druh pozemku – 
orná pôda o výmer 347 m2, ktorý vznikol z pôvodného pozemku  registra C KN parcelné 
číslo 669/49  odčlenením  časti o výmere 347 m2,  zapísaného na LV č. 415, kat. územie: 
Tovarné, 

od výlučného vlastníka: Jaroslav Tkáč, bytom Sídl. 1. mája 65/13, 093 01 Vranov 
nad Topľou 
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-za kúpnu cenu: 0,35 euro/m2 
-za účelom: výstavby miestnej komunikácie;  

 • novovytvorený  pozemok registra C KN parcelné číslo 669/92, druh pozemku – 
orná pôda o výmer 195 m2, ktorý vznikol z pôvodného pozemku  registra C KN parcelné 
číslo 669/59  odčlenením  časti o výmere  195 m2,  zapísaného na LV č. 630, kat. územie: 
Tovarné, 
  od výlučného vlastníka: Vladimír Duda, 094 01 Tovarné č. 272  

-za kúpnu cenu: 0,35 euro/m2  
-za účelom: výstavby miestnej komunikácie;                  

• novovytvorený  pozemok registra C KN parcelné číslo 669/94, druh pozemku – 
orná pôda o výmer 240 m2, ktorý vznikol z pôvodného pozemku  registra C KN parcelné 
číslo 669/60  odčlenením  časti o  výmere  240 m2,  zapísaného na LV č. 662, kat. územie: 
Tovarné, 
  od výlučného vlastníka: Stanislav  Duda, Sídlisko II  1216/40, 093 01 Vranov nad 
Topľou 

-za kúpnu cenu: 0,35 euro/m2 
   -za účelom: výstavby miestnej komunikácie . 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 8: Oboznámenie sa s výzvou na predkladanie žiadostí o nenávratný 
finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl, 
  

Starostka oboznámila poslancov s výzvou na rekonštrukciu ZŠ s MŠ Tovarné. 
Konštatovala, že výzvy na verejné budovy pozastavili a nikto nevie, či sa znova spustia. 
Mnohé obce sú vo fáze príprav, napr.  projektových dokumentácii, len nikto nevie čo sa 
bude diať. V prvom kole je možnosť výstavby športovísk a je potrebné to spojiť s niečím 
napr. s vybavením učební, rekonštrukciou toaliet, vybudovaním bezbariérového 
prístupu atď.  Zatiaľ nevieme či sa bude môcť zakúpiť do jedálni vybavenie alebo 
zrekonštruovať podlaha. Spoluúčasť by bola 8% a dalo by sa spojiť viacero aktivít naraz, 
či už spomínaný bezbariérový prístup, rekonštrukcia jedálne – elektro rozvody, podlaha, 
spotrebiče... 
 
M. Lukáč: konštatoval, že okrem 8% spoluúčasti bude ešte nemalé finančné prostriedky 
stáť vypracovanie projektu.  
Starostka: súhlasila, ale to by mali byť oprávnené výdavky. 
 
Prebehla diskusia, v ktorej sa hovorilo o výške celkového projektu.  
 
OZ schvaľuje možnosť zapojenia sa do výzvy na predkladanie žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl.  
 
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
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Bod programu č. 9: Návrh otváracích hodín prevádzky Gazda pub   
  

Starostka predložila návrh otváracích hodín prevádzky Gazda pub.  
 
T. Babinčák: rozprával s majiteľom a ten ho uistil, že zatiaľ neplánuje organizovať 
diskotéky. 
Ľ. Baník: opýtal sa, či sú vynovené priestory. 
 
Bolo mu starostkou odpovedané, že priestory boli renovované ešte za predchádzajúceho 
majiteľa.  
 
OZ  berie na vedomie otváracie hodiny prevádzky Gazda pub. 
 
Bod programu č. 10:  Odstraňovanie škôd po povodní v obci Tovarné 
  

Starostka informovala o priebehu odstraňovania škôd po povodni, ktorá sa 
prehnala našou obcou. Poďakovala pánovi Baníkovi a aj ostatným poslancom, ktorí 
pomáhali.  
 
Ľ. Baník: konštatoval, že ak by to bolo v čase pred alebo v čase po, bolo by to ešte horšie. 
Volal na číslo 112. Uviedol, že na školenie sa nechodí.  
Starostka: uviedla, že je potrebné v budúcnosti, aby sa krízový štáb zišiel raz za čas. 
Poďakovala aj DHZ Tovarné za pomoc pri odstraňovaní škôd.  
Ľ. Baník: spomenul pána B. z okresu, ten to vraj bral športovo, nemal k dispozícii 
služobné auto a povedal, že voda príde a aj odíde.  
Starostka: povedala, že prišli DH aj zo Sačurova. Čistilo sa čo sa dalo. Cestári čistia 
priekopy, ale vodohospodári povedali, že potok čistiť neprídu. Je potrebné riešiť situáciu 
pri pánovi D., ktorému tečie z kopca voda priamo do dvora. Pán predseda družstva 
prisľúbil pomoc. Urobí sa riadna priekopa a osadia sa rúry. Popadali nám konáre zo 
stromov, tiež to už riešime. Ohľadom orezania konárov nám prisľúbili pomoc požiarnici 
zo Soli. Máme podnet od občianky pani S. ohľadom vody vo dvore pani M. Budeme to 
riešiť.  
Ľ. Baník: čo sa týka pani M. boli sme sa tam pozrieť a je potrebné naviesť do ZŠ nad 
pozemok zeminu.  
J. Kožej: je potrebné riešiť vodu z poľa pri dome pani M.  
T. Babinčák: tiež je potrebné riešiť situáciu na našej uličke, tá voda z poľa za nami bola 
neskutočná. Máme aj kamerové záznamy a fotky.  
Starostka: áno určite, ale musíme jednať s pánom predsedom, pozemky nie sú naše. 
 
OZ  schvaľuje vyčlenenie finančných prostriedkov na likvidáciu následkov po povodní: 
 
1. orezanie suchých konárov na stromoch, ktoré ohrozujú obyvateľov - parc. č. 268/1 
2. návoz zeminy v priestoroch školského areálu za nehnuteľnosťami vlastníkov parc. č. 295 
a 292 
3. prehĺbenie a vyčistenie priekopy pri miestnej komunikácii parc. č. 436 
 

a ukladá  
 

zvolať jednanie s PD Ondavou Stropkov za účelom prehĺbenia odvodňovacej priekopy za 
nehnuteľnosťami v časti IBV Hôrky  
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Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 11:  Schválenie vyplatenia druhej časti dotácie pre TJ Družstevník 
Tovarné 
 

Starostka prečítala žiadosť od vedenia TJ Družstevník Tovarné na jesennú časť. 
Uviedla, že ak sa aj schváli, oboznámila vedenie, že to nebude vyplatené naraz, ale aspoň 
v dvoch častiach po 1 500,00 €.  
 
Ľ. Baník: uviedol, že rozprával s pánom poslancom M. Hricom o tom, že klub má aj 
sponzorov a že dofinancujú s darmi.  
Starostka: áno, vie o tom a je jednoznačné, že ak ich nepodporíme klub v obci skončí.  
 
OZ  schvaľuje vyplatenie druhej časti dotácie pre TJ Družstevník Tovarné vo výške 3 000,00 
€ a to v 2 splátkach: 
1. časť splátky vo výške 1 500,00 € do 31.08.2023 
2. časť splátky vo výške 1 500,00 € do 30.09.2023 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 12:  Deň Tovarňanov – program a organizácia podujatia  

 
Starostka oboznámila s termínom podujatia  a to 20.08.2023 so začiatkom 

o 16:00 hod. plus večer by sa premietalo kino.  
 
Ľ. Baník: máme zoznam filmov? 
Starostka: áno máme, pošlem Vám na emaily. O recepciu a všetko s tým spojené majú na 
starosti naše ženy. Vo výčape by sa podávala kofola pre všetkých zadarmo a o pive je 
potrebné rozhodnúť. O aparatúru a ozvučenie sa postará pán M. Film sa bude premietať 
na menšie plátno pred pódiom, takže ľudia budú môcť sedieť na lavičkách.  
 
Prebehla diskusia, na ktorej sa rozhodlo o rozdelení úloh: 
* výčap: J. Kožej, M. Lukáč 
* guláš: S. Duda, Ľ. Mižák 
* starostlivosť o učinkujúcich: Ľ. Dudová 
* starostlivosť o hostí: Ľ. Baník 
* celkovo o recepciu a pohostenie hostí a účinkujúcich: J. Dudová, M. Lukáčová, J. 
Baníková, A. Bačovčinová – pracovníčky OcÚ 
* príprava technická: J. Suchý, pracovníci na projekt 
 
Ľ. Dudová: opýtala sa, či nemôže byť rozdelenie kategórii nasledovné – jednotlivci, 
skupiny a aj cezpoľní. 
Ľ. Baník: navrhol pána J., pána B., pán T., pani H., pani H. a zároveň vymenoval, za čo by 
mohli byť odmenení. 
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Ľ. Dudová: uviedla, že rozmýšľala o ocenení spevokolu, ktorý pôsobí cca 15 rokov 
účinkujúc pri cirkevných bohoslužbách a slávnostiach.  
Starostka: môže byť ocenený nabudúce. 
J. Kožej: navrhujem DHZ obce Tovarné, ktoré pomáha pri rôznych životných pohromách 
a naposledy aj pri poslednej povodni.  
Ľ. Baník: navrhol pána K. predsedu družstva, ktorý pomáha TJ Družstevník Tovarné.  
Starostka: ukončila debatu s týmito návrhami: pani R. ako bývala starostka obce, pani L. 
ako tajomníčka JDS a dlhoročná učiteľka v MŠ, DHZ, pán K. predseda, pán D. 
Ľ. Baník: pripomínam aj spevokol, ktorý navrhla Ľubka. 
Starostka: dobre, tak aj spevokol.  
 
OZ  berie na vedomie program a organizáciu podujatia Deň Tovarňanov. 
 
Bod programu č. 13: Rôzne  
 
 Starostka uviedla, že obec požiadala PSK o dotáciu na nákup konvektomatu, ktorá 
bola schválená vo výške 4 000,00 €, je potrebné schváliť nákup konvektomatu do 
kuchyne kultúrneho domu a zároveň aj spoluúčasť.  
 
OZ  schvaľuje nákup konvektomatu do kuchyne kultúrneho domu.  
 
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 Starostka predložila na schválenie odmeny pre pána B. za tvorbu živej kroniky vo 
výške 320,00 € za 8 hodín záznamu po 40,00 €.  
 
OZ  schvaľuje odmenu za tvorbu živej kroniky (za videozáznamy a fotografický materiál 
z kultúrno-spoločenských akcií a ich zverejňovanie na obecnej stránke a sociálnej sieti) pre 
p. J. B. vo výške 320,00 € (netto) 
  
Hlasovanie:  
Za: 5 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Mgr. Ľubomíra Dudová, Mgr. Jozef Kožej, Ing. 
Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 Starostka oboznámila poslancov o projekte vodooprávky pre 6 rodinných domov, 
pričom nám preplatia projektovú dokumentáciu. Súčasťou je aj oprava miestnej 
komunikácie, išlo by o opravu MK ku kostolu vo výške 32 000,00 €, pričom projekt už 
máme vypracovaný. Ďalej by išlo o výsadbu zelene – zelena infraštruktúra. Projekt 
vypracuje pán D. za 1 000,00 €.  
 
T. Babinčák: výsadba by sa mohla uskutočniť pri amfiteátri. 
J. Kožej: súhlasil a dodal, že by sa opravili aj lavičky. 
Starostka: áno, tak potom pri amfiteátri.  
Ľ. Baník: ešte dodal, že ma minulých slávnostiach bola požiadavka na 0,5 l minerálku. 
Starostka: nie je problém, kúpime.  
Ľ. Baník: opýtal sa, či zábradlie o ktorom sa už rozprávalo pri MŠ je aktuálne.  
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Starostka: áno, ale to treba opraviť celé schody, nie len inštalovať zábradlie. Časom by 
bolo dobré urobiť bezbariérový prístup.  
Ľ. Baník: opýtal sa čo s potokom, kedy ho prídu vyčistiť. 
Starostka: už predtým povedala, že rokovala s vodohospodármi a nedopracovala sa ku 
kladnej odpovedi. Je potrebná skládka na kal a rastliny z potoka. A tú obec nemá 
k dispozícii. Prisľúbili, že čistenie nášho potoka dajú do plánu.  
M. Lukáč: uviedol, že keby aspoň pokosili. Ich kosenie skončilo pri dome pána Dz.  
Starostka: povedali, že vyššie nepôjdu, lebo tam je to nedostupné.  
  
 
Bod programu č. 14:  Záver 
 
 Po naplnení všetkých bodov programu starostka obce vyhlásila rokovanie 
obecného zastupiteľstva za ukončené a poďakovala všetkým prítomným za účasť.  
Koniec zasadnutia OZ o 21:22 hod.  
 
 
Starostka obce: PaedDr. Kvetoslava Mižáková   ........................................................... 
 
Zapisovateľka: Jana Dudová     ...........................................................                  
 
Overovatelia:  Mgr. Ľubomíra Dudová   ........................................................... 
 
                            Tomáš Babinčák                              ........................................................... 


